



# ANTARES 11



BENETEAU



# ANTARES 11: A WEEKENDER THAT HITS THE RIGHT NOTE

*LE WEEKENDER EN MODE MAJEUR*

The Antares 11 is the epitome of a safe, seaworthy, and spacious family powerboat, retaining the long-standing signature features of a top-quality range, suited to all kinds of boating. The Antares 11 is the evolution of over 40 years of Antares heritage passion and know-how.

*Vedette familiale par excellence, sécurisante, marine et dotée de beaux volumes, l'Antares 11 perpétue les fondamentaux historiques d'une gamme douée pour tous les programmes de navigation. L'Antares 11 hérite d'un esprit et d'un savoir-faire reconnus depuis plus de 40 ans.*

# BEST VALUE

VALEUR-SÛRE

This family cruiser is reassuringly reliable. Her sea worthy hull offers comfort and pleasure at sea. Movement on board is made easier by a level deck between the cockpit and the wheelhouse. It is also safe thanks to the height of the free boards and free-flowing due to a full-width starboard side deck.

*Ce Family cruiser rassure par sa fiabilité. Sa haute carène bien défendue assure douceur et confort en mer. La circulation à bord est facilitée par le pont flush entre le cockpit et la timonerie, sécurisée par la hauteur des francs bords, et fluidifiée par la pleine largeur du passavant tribord.*



The new Antares has twin outboard engines (2 x 300 CV/HP maximum engine power) to guarantee performance and comfort.

*Cette nouvelle Antares est dotée d'une double motorisation hors-bord (2 x 300 chevaux en motorisation maximum) pour garantir performance et confort.*

# FAMILY CRUISING

## CROISIÈRE FAMILIALE

Located in the bow, the double master cabin is very well appointed. Featuring a central island bed, lots of storage, large profiled hull windows on each side, and an ensuite bathroom.

The full-beam aft cabin demonstrates how well the space is optimized with its double bed and single child's berth/banquette. In addition the convertible saloon settee means the convertible saloon, the Antares 11 can accommodate up to 7 people in excellent conditions.

*Située à la proue, la cabine double du propriétaire est d'un cran nettement supérieur aux standards habituels : lit en îlot, nombreux rangements, grands vitrages, accès direct à la salle d'eau.*

*La cabine arrière, exploitant toute la largeur du bateau et proposant 3 couchages, confirme cette agilité à optimiser les espaces. En comptant les deux passagers logés dans le carré convertible, l'Antares 11 héberge jusqu'à 7 personnes.*



The modular cockpit creates a fantastic social space with the L-shaped seating and table converting easily to a sunbathing space. The seating connects seamlessly to the sofa in the lounge area inside, creating a vast relaxation space.

*Convivialité rime avec modularité dans le cockpit, avec la banquette en L qui se transforme facilement en solarium. Une assise en liaison directe avec le canapé du salon intérieur, afin de créer un vaste espace détente quasi d'un seul tenant.*

# MULTI-HOBBIES

MULTI-LOISIRS



The sun pad on the foredeck is ideal for unwinding and is protected from harsh rays by a Bimini top. As for the large aft cockpit, it is completely sheltered by the wheelhouse overhang, ideal for cooler climates. For even more flexibility an optional electric softtop can be fitting over the aft cockpit.

The starboard swim platform/balcony increases the size of the cockpit considerably, creating a wonderful “terrace to the sea” experience.

*Dédiée au farniente, la plage de bain du pont avant se recouvre d'un bimini pour atténuer les ardeurs du soleil.*

*Le grand cockpit arrière est quant à lui totalement abrité par le retour du toit de la timonerie, idéal pour les climats plus froids.*

*La plateforme de bain latérale, sur tribord, permet d'agrandir considérablement la largeur du cockpit, créant ainsi une superbe terrasse sur l'eau.*



# PROVISIONAL TECHNICAL SPECIFICATIONS

## CARACTÉRISTIQUES GÉNÉRALES PROVISOIRES

BOAT CURRENTLY UNDER CERTIFICATION  
BATEAU EN COURS D'HOMOLOGATION

LENGTH OVERALL - LONGUEUR HORS-TOUT (AVEC OPTION)	11,08 m - 36'4"
HULL LENGTH - LONGUEUR COQUE	9,90 m - 32'6"
BEAM OVERALL - LARGEUR HORS-TOUT	3,51 m - 11'6"
HULL BEAM - LARGEUR COQUE	3,40 m - 11'2"
DRAFT - TIRANT D'EAU	0,71 m - 2'4"
AIR DRAFT - TIRANT D'AIR	2,98 m - 9'9"
WATER TANK - RÉSERVOIR D'EAU	200 L - 53 US Gal
MAXIMUM ENGINE POWER - HOMOLOGATION MOTEUR MAXIMALE	2 x 300 CV/HP

LIGHT DISPLACEMENT - DÉPLACEMENT LÈGE (CE)	5 723 kg - 12 613 lbs
LIGHT DISPLACEMENT WITHOUT ENGINE DÉPLACEMENT LÈGE SANS MOTEUR	5 058 kg - 11 148 lbs
FUEL TANK - RÉSERVOIR DE CARBURANT	2 x 400 L - 2 x 106 US Gal
NAVAL ARCHITECTS - ARCHITECTE NAVAL	BENETEAU POWERBOATS
DESIGNER - DESIGNER	SARRAZIN DESIGN
EC CERTIFICATE - CERTIFICATION CE (PROVISOIRE)	B8 / C11

PROFILE  
PROFIL



MAIN DECK  
PONT PRINCIPAL



LOWER DECK  
PONT INFÉRIEUR



TOP VIEW WITH OPENING ROOF  
PLAN DE PONT AVEC TOIT OUVRANT





**BENETEAU**  
AVANT-GARDE IN BOATING

[WWW.BENETEAU.COM](http://WWW.BENETEAU.COM)